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Ρώτησα παλαιούς Γεροντάδες εγώ: «Τί είδατε;»

«Όταν ήρθαμε στο Άγιον Όρος είχαμε φωτιά σαν τον Άθωνα και τώρα έχει μείνει 
ένα λεπτόκαρο».
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Εάν εσύ έρχεσαι μ’ ένα λεπτόκαρο, αύριο τι θα γίνει;

Γι’ αυτό κι ο άγιος Συμεών ο Νέος Θεολόγος αυτό λέει: Μακάριος εκείνος ο οποίος 
διατήρησε τον πρώτο ζήλο, έτσι που πήγε στο μοναστήρι, μέχρι τέλους της ζωής 
του, λέει.

Αυτόν τον πρώτο ζήλο.

Μακαριότερος έκεϊνος ο οποίος τον ηύξησε, να πούμε.

Μακάριος εκείνος που τον ηύξησε.
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